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Protokół Nr XLII/13 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu  25 września   2013 r. 

 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 14.00 i trwały do 21.35. 
 
Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło.  
Stwierdzając kworum poinformował, że w sesji uczestniczy 18 radnych, a w związku 
z tym obrady Rady są prawomocne.  
Po przybyciu kolejnych radnych obecnych było 23. Lista obecności dołączona jest do 
protokółu. 
 
Do przesłanego radnym porządku obrad wnioski złożyli: 
 
- Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło przedstawił wniosek  o 
wprowadzenie punktu  Informacja nt. działalności Stowarzyszenia SIEMACHA i 
możliwości współpracy na terenie Kędzierzyna-Koźla. 
„za” wnioskiem oddano 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 1. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Wniosek uzyskał akceptację Rady i został wprowadzony do porządku obrad jako punkt nr 5. 
 
Następnie prowadzący obrady Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie wnioski 
złożone przez prezydenta miasta:  
1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zamiaru 

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 14 w Kędzierzynie-Koźlu 
 
„za” wnioskiem oddano 8 głosów, „przeciw” 7, „wstrzymujących się” 3 głosy. 
 (wydruk z głosowania nr 2. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Wniosek nie został przyjęty, gdyż nie uzyskał poparcia bezwzględnej większości głosów 
ustawowego składu Rady 
 
2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zamiaru  

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 13 dla mniejszości niemieckiej w 
Kędzierzynie-Koźlu 

 
„za” wnioskiem oddano 8 głosów, „przeciw” 8, „wstrzymujących się” 3 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 3. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Wniosek nie został przyjęty, gdyż nie uzyskał poparcia bezwzględnej większości głosów 
ustawowego składu Rady 
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3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zamiaru 
przekształcenia Publicznej  Szkoły Podstawowej nr 20 w Kędzierzynie-Koźlu w 
Filię Publicznej Szkoły Podstawowej nr 12 w Kędzierzynie-Koźlu 

 
„za” wnioskiem oddano 9 głosów, „przeciw” 9, „wstrzymujących się” 1 głos. 
(wydruk z głosowania nr 4. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Wniosek nie został przyjęty, gdyż nie uzyskał poparcia bezwzględnej większości głosów 
ustawowego składu Rady 
 
4. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zasad 
poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagrodzenia za inkaso na terenie 
Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 
„za” wnioskiem oddano 17 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 1 głos. 
(wydruk z głosowania nr 5. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Rada przyjęła wniosek. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako 
punkt 10.6.  
 
5. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie intencji 

udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. w wysokości 50 tys. zł powiatowi 
kędzierzyńsko-kozielskiemu z przeznaczeniem na finansowanie remontu drogi 
powiatowej nr 2053 O – Al. Lisa w Kędzierzynie-Koźlu, 

 
„za” wnioskiem oddano 17 głosów, „przeciw” 1, „wstrzymujących się” 1 głos. 
(wydruk z głosowania nr 6. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Rada przyjęła wniosek. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako 
punkt 10.7..  
 
Następnie przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło przedstawił trzy wnioski, 
tj. : 
1. o wprowadzenie pod obrady Rady projektu uchwały uchylającej uchwałę w 

sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów, terminów płatności i 
sposobu jej poboru – inicjatywa uchwałodawcza radnego Grzegorza Chudomięta. 
 

 „za” wnioskiem oddano 19 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się”0. 
(wydruk z głosowania nr 7. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
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Rada przyjęła wniosek. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako 
punkt 10.8..  
 
2. o uzupełnienie porządku obrad o punkt Zmiany w składach osobowych komisji 

problemowych. 
 
„za” wnioskiem oddano 17 głosów, „przeciw” 1, „wstrzymujących się”1. 
(wydruk z głosowania nr 8. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Rada przyjęła wniosek. Zmiany w składach osobowych komisji zostaną rozpatrzone 
w punkcie 12 porządku obrad.  
 
3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu, w którym Rada rozpatrzy 

propozycje zmian do planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
 
„za” wnioskiem oddano 10 głosów, „przeciw” 5, „wstrzymujących się” 4 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 9. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Wniosek nie został przyjęty, gdyż nie uzyskał poparcia bezwzględnej większości głosów 
ustawowego składu Rady. 
 
Innych wniosków w sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad XLII sesji uwzględniający wprowadzone zmiany: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr XLI/13 z sesji odbytej w dniu 28 sierpnia 2013 r. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja nt. działalności Stowarzyszenia SIEMACHA i możliwości współpracy 

na terenie Kędzierzyna-Koźla. 
6. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania. 
7. Informacja nt. stanu bezrobocia w Kędzierzynie-Koźlu w latach 2012-2013. 
8. Realizacja Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za I 

półrocze 2013 roku. 
9. Informacja o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2013 roku. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1. zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w mieszkaniach chronionych w Kędzierzynie-Koźlu, 

 
2. zmiany uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, 
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3. wprowadzenia na terenie Miasta Kędzierzyn-Koźle programu „Gmina 
Kędzierzyn-Koźle dla Seniora”, 

 
4. wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrożenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej, 
 

5. zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pochowanie zwłok na 
terenie cmentarzy komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu oraz za korzystanie z 
obiektów i urządzeń znajdujących się na ich terenie, 

 
6. zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 

targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty 
targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich 
wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
7. intencji udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. w wysokości 50 tys. zł 

powiatowi kędzierzyńsko-kozielskiemu z przeznaczeniem na finansowanie 
remontu drogi powiatowej nr 2053 O – Al. Lisa w Kędzierzynie-Koźlu, 

 
8. uchylenia uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów, 

terminów płatności i sposobu jej poboru, 
 

9. w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013, 
 

10. dot. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
 
11. Stanowisko Rady do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga na 

działania Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 
Kędzierzynie-Koźlu. 

12. Zmiany w składach osobowych komisji problemowych. 
13. Wolne wnioski.  
14. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 
Radni nie wnosząc żadnych uwag, przyjęli protokół Nr XLI z sesji odbytej 28  sierpnia 
2013 r. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawił Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady 
Miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez prezydenta miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Tomasz Wantuła,  prezydent miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
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Ad. 5. 
Informacja nt. działalności Stowarzyszenia SIEMACHA i możliwości współpracy na 
terenie Kędzierzyna-Koźla. 
(Prospekt zawierający najistotniejsze informacje o ww. stowarzyszeniu został przedłożony radnym w 
trakcie sesji. 
 
Rys historyczny i ideę działalności stowarzyszenia SIEMACHA przedstawił Maciej 
Malski, wiceprzewodniczący Zarządu Stowarzyszenia SIEMACHA.  
Jest to organizacja pozarządowa działająca  od 20 lat. Główna siedziba stowarzyszenia 
znajduje się w Krakowie. Ponadto działalność statutową SIEMACHA  prowadzi 
również w Tarnowie, Rzeszowie, Kielcach i we Wrocławiu. Mniejsze miejscowości  
to Kłaj i Lubień.  Organizacja zajmuje się kompleksową pracą z dziećmi i młodzieżą 
w różnych obszarach np. w obszarze wychowawczym, terapeutycznym i sportowym   
Stowarzyszenie, poza placówkami dziennymi, prowadzi placówki całodobowe, czyli 
domy dziecka, placówki terapeutyczne specjalistyczne. Zajmuje się również 
zarządzaniem dużymi obiektami sportowymi o łącznej powierzchni ok. 25 tys. m2 oraz 
prowadzeniem Akademii Sportu Progres, w której uczestniczy ok. 600 dzieci  i 
młodzieży w różnych sekcjach sportowych. Opieką stałą codziennie objętych jest 
około 1500 dzieci i młodzieży, a opieką całodobową objętych jest 100 wychowanków. 
Organizacja SIEMACHA zatrudnia na terenie kraju ok. 500 osób zarówno w ramach 
umów o prace jak i umów cywilno-prawnych oraz w ramach wolontariatu. Z  
obiektów sportowo-rekreacyjnych zarządzanych przez stowarzyszenie korzysta 
miesięcznie blisko 100 tys. klientów. Budżet stowarzyszenia w roku 2012 wynosił 20 
mln. zł. tworzyły go środki publiczne i prywatne, pochodzące od sponsorów, z 
odpisów  1% podatku na rzecz organizacji pożytku publicznego oraz z działalności 
gospodarczej prowadzonej na obiektach sportowych. W dalszej części poinformował, 
że stowarzyszenie SIEMACHA zainteresowane jest podjęciem współpracy z Gminą  
Kędzierzyn-Koźle w zakresie realizacji wspólnych działań statutowych w ramach  
pracy z dziećmi i młodzieżą. Obszarów takich jest kilka np. obszary strickte 
opiekuńczo-wychowawcze w zakresie działalności dziennej i w zakresie działalności 
całodobowej (np. prowadzenie rodzinnych domów dziecka lub domów dziecka) oraz  
działalność sportowa i działalność terapeutyczna. Aktualnie SIEMACHA realizuje 
duży projekt, którego celem jest wybudowanie  od podstaw w gminie Żabno domu 
dziecka. Będzie to obiekt  o pow. 1200 m2 i przeznaczony dla 14 dzieci.  Koszt 
budowy wynosi ok. 4 mln. zł. i sfinansowany zostanie ze środków prywatnych. 
Oprócz domu dziecka planuje się wybudowanie pływalni sportowej, która będzie 
służyła nie tylko dzieciom z domu dziecka lecz również lokalnej społeczności. 
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta  poinformował że był jednym z 
uczestników delegacji do Krakowa i na miejscu miał możliwość poznać efekty 
działalności stowarzyszenia SIEMACHA. Jest to bardzo spektakularna działalność, 
charakteryzująca się świetną organizacją  różnego rodzaju zajęć kierowanych do dzieci 
i młodzieży. Osoby zaangażowane w stowarzyszeniu wykazują się dużym 
entuzjazmem i radością.  
 
W dalszej dyskusji Adam Sadłowski, Ewa Odulińska - podzielili się swoimi 
bezpośrednimi wrażeniami z wizyty w Krakowie, której celem było zapoznanie się z  
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formami działalności stowarzyszenia SIEMACHA. Podkreślano kompleksowość 
sprawowanej opieki w placówkach prowadzonych przez stowarzyszenie SIEMACHA 
i efektywne zarządzanie obiektami.  
 
Telesfor Jankowski zwrócił się z pytaniem dot. oczekiwań stowarzyszenia 
SIEMACHA wobec Rady Miasta. 
 
Maciej Malski, wiceprzewodniczący Zarządu Stowarzyszenia SIEMACHA, tytułem 
uzupełnienia, przedstawił informację na temat szerokiej oferty zajęć z dziećmi i 
młodzieżą. Dodał również, że SIEMACHA realizuje innowacyjny projekt polegający 
na prowadzeniu placówek edukacyjno-wychowawczych w czterech galeriach 
handlowych (w Rzeszowie, Kielcach, Tarnowie i Krakowie). Prowadzone są rozmowy 
aby takie placówki uruchomić jeszcze w innych centrach handlowych. Zadeklarował 
również pomoc i podzielenie się doświadczeniami w realizacji wybranych projektów 
w przypadku, gdyby Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle zdecydowała się na podjęcie 
rozmów w celu nawiązania współpracy. 
 
Na zakończenie realizacji punktu, prowadzący obrady Wojciech Jagiełło podziękował 
panu Maciejowi Malskiemu za przybycie i przedstawienie informacji radnym o 
działalności stowarzyszenia SIEMACHA. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu przyjętego porządku obrad o głos 
poprosił radny Tadeusz Urbańczyk, który przedstawił wniosek o zmianę kolejności 
realizacji tematów zaplanowanych w punktach 6 i 7, tj. w pierwszej kolejności 
zapoznać się z  Informacją nt. stanu bezrobocia w Kędzierzynie-Koźlu w latach 2012-
2013. a następnie zrealizować punkt dot. interpelacji i zapytań radnych. 
 
Radni jednogłośnie tj. 18 głosów. „za” przyjęli wnioskowaną zmianę. 
(wydruk z głosowania nr 10. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Ad.  6. 
Informację nt. stanu bezrobocia w Kędzierzynie-Koźlu w latach 2012-2013. 
przedstawiła Barbara Labus, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kędzierzynie-
Koźlu. 

(pisemna informacja dołączona do protokółu) 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Grzegorz Chudomięt interesował się  efektami działań PUP w Kędzierzynie-Koźlu w 
zakresie zapewnienia dalszego zatrudnienia osobom bezrobotnym skierowanym do  
odbycia stażu we wskazanym przez PUP zakładzie pracy. 
 
Ryszard Pacułt interesował się kwestią bezrobocia  wśród Romów. 
 
Tadeusz Urbańczyk z uznaniem wypowiedział się na temat projektu realizowanego 
przy współudziale trzech podmiotów, tj. Powiatowego Urzędu Pracy, Centrum 
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Kształcenia Ustawicznego i Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych.  Wyraził 
nadzieję, że w kolejnych latach projekt ten będzie dalej realizowany. 
 
Do tematów poruszonych w trakcie dyskusji odnieśli się Barbara Labus, dyrektor PUP 
i Stanisław Węgrzyn, dyrektor MZBK. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło podziękował pani dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy. Następnie 
ogłosił 15 minut przerwy. Przerwa trwała od 15.50 do 16.25. 
 
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 7 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania 
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że w dniu wczorajszym otrzymał odpowiedź na 
interpelację z sierpniowej sesji, a dot. ścieżki rowerowej na remontowanym wale 
przeciwpowodziowym łączącym Kłodnicę z Koźlem. Upewnił się czy właściwie 
zinterpretował treść odpowiedzi na interpelację, że gmina nie ma zawartej umowy na 
odtworzenie ścieżki rowerowej na koronie remontowanego wału. 
 
Wiesław Księski, sekretarz miasta, poinformował o spotkaniu odbytym we wrześniu 
br. z dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Opolu, 
do którego doszło po interwencji pana prezydenta miasta, oraz o ustaleniach podjętych 
w wyniku rozmów telefonicznych i przesłanych pism. Z obszernej informacji 
sekretarza miasta wynika, że WZMIUW wycofał się z dotychczasowych uzgodnień 
powołując się na  przepisy ustawy o zamówieniach publicznych, z których wynika że  
nie może udzielić zamówienia dodatkowego z wolnej ręki dotychczasowemu 
wykonawcy robót budowlanych na wale i zlecić wykonanie ścieżki rowerowej na 
koronie wału. 
 
Grzegorz Peczkis poprosił o konkretną odpowiedź, czy miasto ma zawartą umowę na 
otworzenie ścieżki rowerowej. 
 
Sekretarz Miasta poinformował, że obecnie jest umowa ustna, a w najbliższych dniach 
zostanie sporządzone porozumienie wynikające z wrześniowego  spotkania. 
 
Grzegorz Peczkis przypomniał, że radni w pilnym trybie przekazali  kwotę 400 tys. zł. 
na odtworzenie ścieżki rowerowej na koronie wału przeciwpowodziowego. Z 
przedstawionej dzisiaj informacji wnioskuje, że Urząd Miasta nie zawarł żadnej 
umowy na realizację tej ścieżki, a w związku z tym jej odtworzenie stoi pod dużym 
znakiem zapytania. Dodał również, że pierwszy raz słyszy, że urzędnik mówi o 
uzgodnieniach ustnych przy zadaniu na  kwotę 400 tys. zł. 
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Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował o notatce służbowej zawartej 
pomiędzy przedstawicielami gminy a panem dyrektorem Bachryjem – zarządcą ww. 
wału – i jego pracownikami na temat wspólnego wykonania remontu ścieżki 
rowerowej. Na bazie tego porozumienia - notatki służbowej - został złożony wniosek 
do Rady Miasta o zabezpieczenie kwoty 400 tys. zł. na otworzenie ścieżki rowerowej 
na koronie wału. 
 
Grzegorz Peczkis zwrócił się o kserokopie ww. notatki – porozumienia. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta zadeklarował dostarczenie kserokopii. 
 
Grzegorz Peczkis zwrócił się o dostarczenie kserokopii w dniu dzisiejszym. Dodał 
również że odpowiedź na jego sierpniową interpelację otrzymał po terminie. W 
kolejnym pytaniu zwrócił się o informację na temat rozwoju  prac i uzgodnień 
zmierzających do wyremontowania wiaduktu przy al. Jana Pawła II. Przypomniał, że 
rok temu zwracał się z podobnym zapytaniem. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował  że obecnie projektant realizuje 
projekt, który ma zostać zakończony w I kwartale 2014 roku. Następnie po uzyskaniu 
pozwolenia budowlanego,  w ciągu kolejnych miesięcy będzie realizowana budowa 
przecisku.  
 
Grzegorz Peczkis zwrócił się o informację na temat stanowiska prezydenta miasta do 
pisma z dnia 20 maja br., w którym właściciel baszty Montalemberta  informuje o woli 
przekazania tego obiektu Gminie w formie darowizny. 
 
Tomasz  Wantuła poinformował że  właściciel zmienił zdanie. 
 
Justyna Kucharczyk, inspektor ds. planowania i zagospodarowania przestrzennego, 
uzupełniając wypowiedź prezydenta poinformowała, że właściciel chciał przekazać 
obiekt  tylko z działką przyległą do baszty. Natomiast Wojewódzki Konserwator 
Zabytków stwierdził, że aby zachować historyczny układ obiektu należałoby przejąć 
całą działkę.  
 
Grzegorz Peczkis zwrócił się z apelem o naprawienie nawierzchni ul. Krokusów, gdyż 
kolejny raz został uszkodzony samochód, który najechał na dziurę w jezdni. 
 
Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami, poinformował, że 
jeszcze w tym roku zostaną usunięte ubytki w jezdni tej ulicy. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił uwagę, że na 7 interpelacji złożonych na początku września, 5 
odpowiedzi zostało udzielonych w terminie, a na jedno zapytanie otrzymał odpowiedź 
w dniu dzisiejszym, tj. po terminie. W związku z tym, że udzielona odpowiedź jest 
niepełna, chciałby dopytać, kto reprezentuje Gminę w Radzie Nadzorczej 
Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego. 
 



 9

Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował, że jest to pan Piotr Maciejewski. 
 
Andrzej Kopeć upewnił się czy w ocenie prezydenta miasta,  wyznaczenie pana 
Maciejewskiego, jednego z udziałowców w spółce -  na przedstawiciela Gminy jest 
właściwym postępowaniem i należycie  zabezpiecza interesy Gminy. 
 
Prezydent Miasta stwierdził, że jest to działanie właściwe. 
Andrzej Kopeć poinformował, że jest zaskoczony taką odpowiedzią. W dalszej 
wypowiedzi poinformował, że niedawno złożył interpelację w sprawie udostępnienia 
kserokopii pełnomocnictw jakie prezydent miasta udzielił szefowej Gabinetu 
Prezydenta Miasta p.Halinie Damas-Łazowskiej. Zwrócił się z pytaniem czy 
kserokopie te może otrzymać jeszcze w dniu dzisiejszym. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował że nie ma teraz dostępu do tych 
pełnomocnictw. Jednocześnie zapewnił że radny otrzyma je w odpowiednim czasie. 
 
Andrzej Kopeć zauważył, że z informacji przedstawionych przez kierownika 
Wydziału Organizacyjnego na posiedzeniu Komisji Prawno-Administracyjnej wynika, 
że pełnomocnictwa są zamieszczone w intranecie i każdy pracownik mający dostęp do 
intranetu ma również dostęp do tych pełnomocnictw. Zwrócił się z pytaniem czy jest 
możliwe aby prezydent wydał dzisiaj stosowne polecenie pracownikowi i spowodował 
wydrukowanie  tych  pełnomocnictw. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta poinformował, że teraz wszyscy pracownicy 
niezbędni są do udzielania odpowiedzi na pytania radnych. Jak będzie możliwość to w 
czasie przerwy pełnomocnictwa zostaną wydrukowane. 
 
W dalszej wypowiedzi  radny Andrzej Kopeć nawiązał do udzielonej odpowiedzi 
prezydenta miasta na  zapytanie o możliwość  wydania doradcom prezydenta miasta 
polecenia złożenia oświadczenia o stanie majątkowym. Jego zdaniem odpowiedź 
prezydenta miasta jest wymówką. Zdaniem radnego  Kodeks pracy nie zabrania, a w 
ustawie o pracownikach samorządowych jest wprost wskazane, że osoby te na żądanie 
prezydenta mają obowiązek takie oświadczenia przedstawić. 
 
Adam Sadłowski odniósł się do faktu powołania radnego Tadeusza Urbańczyka na 
stanowisko dyrektora szkoły stowarzyszeniowej w Koźlu Rogach. Przypomniał, że na 
sesji nadzwyczajnej zostali powołani mediatorzy, tj. radny Andrzej Kopeć i radny 
Tadeusz Urbańczyk. Mieli oni podjąć się mediacji  w celu osiągnięcia kompromisu w 
sporze jaki powstał  w byłej szkole nr 13. Zdziwił się, że po pan Tadeusz Urbańczyk 
został teraz dyrektorem szkoły, w której był mediatorem. Zwrócił się z pytaniem do 
radcy prawnego, czy w zaistniałej sytuacji nie powstanie konflikt interesu przy 
głosowaniu niektórych projektów uchwał, gdyż  radny Tadeusz Urbańczyk jest 
również  członkiem Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej.  
 
Maciej Pająk, radca prawny, poinformował że radny Tadeusz Urbańczyk pełniąc 
mandat radnego Rady Miasta i pełniąc funkcję dyrektora szkoły żadnej normy prawnej  
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nie łamie. Natomiast co do konfliktu interesu, to jest to sprawa sumienia i oceny 
radnego Tadeusza Urbańczyka. 
 
Grzegorz Chudomięt przypomniał, że argumentem uzasadniającym zabezpieczenie  
w budżecie miasta środków na wykonanie projektu technicznego wału 
przeciwpowodziowego, była okoliczność, że wykonanie wału leży w interesie 
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Ponadto istniała obawa, że jeżeli Rada nie 
przeznaczy środków na wykonanie projektu wału, to wykonawca podejmie się 
budowy wału na terenie innej gminy, która sfinansuje projekt.  W dalszej wypowiedzi 
przypomniał o swojej inicjatywie uchwałodawczej uchylającej uchwałę w sprawie 
wysokości stawek opłaty od posiadania psów, terminów płatności i sposobu jej 
poboru. Zwrócił uwagę, że w kwestii tej nie zajął stanowiska prezydent miasta, a 
pismo podpisał sekretarz miasta. Przypomniał również że do tej pory nie otrzymał 
odpowiedzi na interpelację z ostatniej sesji w sprawie braku przez okres dwóch 
miesięcy informacji o losie jego inicjatywy uchwałodawczej.   
 
Grzegorz Peczkis podzielił się obawą, że ścieżka na wale przeciwpowodziowym,  z 
której korzystali mieszkańcy,  nie zostanie odtworzona. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, zauważył że radny Grzegorz Peczkis wyciągnął 
już wnioski nie znając danych. W związku z tym chciały przedstawić stan faktyczny,  
tj. było podpisane porozumienie w formie notatki służbowej pomiędzy RZGW a 
Gminą Kędzierzyn-Koźle. Okazało się, że dyrektor Bachryj nie jest wstanie wypełnić  
treści notatki, a wynika to ze sposobu finansowania remontu wału. Przypomniał, że 
gmina przez 2 lata zabiegała o remont tego wału, gdyż w wyniku powodzi w 2010 
roku  został on uszkodzony. Kiedy okazało się, że porozumienie zawarte w formie 
notatki nie może być zrealizowane,  niezwłocznie umówił się na spotkanie z panem 
wojewodą, który nadzoruje wszystkie prace na terenie województwa. Po krótkiej i 
szybkiej interwencji i po trzech spotkaniach między innymi z wojewodą, sytuacja ta 
będzie rozwiązana. Przypomniał, że w wyniku zawartego w latach 
dziewięćdziesiątych  porozumienia z zarządcą wału, użyczono gminie koronę wału 
aby wybudować ścieżkę rowerową. Teraz jest już ustalone, że będzie zrobiona ścieżka 
rowerowa na koronie wału. 
 
Grzegorz Peczkis podkreślił znaczenie umów zawieranych na piśmie oraz zauważył, 
że prezydent dokonał ustaleń z RZGW, który  nie jest właścicielem wału. 
Przypomniał, że właścicielem jest Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń 
Wodnych w Opolu. 
 
Rafał Olejnik wyraził niepokój z powodu braku konkretnych ustaleń dot. utworzenia 
hospicjum lub oddziału opieki paliatywnej. Przypomniał, że w tej sprawie ostatnio 
odbyły się dwa spotkania z dyrektorem SP ZOZ, prezydentem miasta i radnymi. 
Temat ten był dyskutowany również na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny. Ponadto w dniu 23 września  dyrektor SP ZOZ  był w 
Narodowym Funduszu Zdrowia. Takie spotkanie lecz z prezydentem miasta było 
ustalone również na 24 września. Poprosił o informację czy doszło ono do skutku. 
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Tomasz Wantuła, prezydent miasta, wyjaśnił że termin spotkania został zmieniony  z 
24.09. na 27.09 na prośbę dyrektora Tomasza Uhery. 
 
Rafał Olejnik zaapelował aby wrócić do tematu utworzenia hospicjum lub oddziału 
paliatywnego. Poprosił o informację na temat zaawansowania prac nad zawarciem 
porozumienia między Powiatem, Miastem i  SP ZOZ. 
 
Tomasz Wantuła poinformował, że osobiście dostarczył pani staroście projekt 
porozumienia do oceny i ewentualnego podpisania. Czeka na stanowisko w tej kwestii. 
Poinformował również, o zaplanowanym na 26 września spotkaniu  z dyrektorem SP 
ZOZ w celu zapoznania się z ustaleniami  z dyrektorem NFZ. Jednocześnie dodał, że  
dobrze się stało że temat ten podjęty został na dzisiejszej sesji, gdyż ewentualne 
ustalenia będzie mógł przedstawić na spotkaniu z dyrektorem NFZ. 
 
Rafał Olejnik zwrócił się z pytaniem czy prezydent po spotkaniu z dyrektorem NFZ 
planuje zwołać kolejne spotkanie z radnymi lub zespołem ds. utworzenia hospicjum 
bądź oddziału paliatywnego. Przypomniał, że Gmina wydała w ciągu ostatnich trzech 
lat  dużą kwotę dla szpitala. Mimo upływu czasu i wielu rozmów nie została 
sfinalizowana kwestia utworzenia hospicjum lub oddziału paliatywnego. Na 
zakończenie przypomniał propozycję  radnego Grzegorza Peczkisa by utworzenia 
hospicjum podjęła się Gmina. Zastrzegł jednocześnie, że nie jest do końca 
zwolennikiem tej propozycji i należy dążyć do współpracy. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, zwrócił uwagę, że ze względów merytorycznych i 
ekonomicznych najlepszą opcją jest prowadzenie oddziału paliatywnego przez SP 
ZOZ. Jednak wszystko zależy od tego czy uda się zawrzeć kontrakt na usługi 
paliatywne Zadeklarował zwołanie niezwłocznie kolejnego spotkania w składzie 
podobnym jak poprzednie lub z powołanym zespołem ds. utworzenia hospicjum, aby 
przedstawić informację o ustaleniach z dyrektorem NFZ i z dyrektorem SP ZOZ. Być 
może jeżeli nie będzie szans na zakontraktowanie usług, to zostanie rozważona 
propozycja radnego Grzegorza Peczkisa aby gmina podjęła się samodzielnie 
utworzenia hospicjum lub oddziału paliatywnego. Jednocześnie zwrócił uwagę na 
ograniczenie dla mieszkańców innych gmin z możliwości korzystania z ww. 
placówek. Byłby to problem natury etycznej. 
 
Rafał Olejnik poinformował, że jest możliwość współfinansowania z pieniędzy 
samorządowych takiej działalności nawet w ramach SP ZOZ.  Jeżeli ta informacja 
okaże się prawdziwa, to jest skłonny pojeździć razem z przewodniczącym powiatowej 
komisji zdrowia po innych gminach powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego aby zadbać o 
współfinansowanie hospicjum. Podkreślił, że dużo tańsze jest utrzymanie  
kilkułóżkowego hospicjum w ramach SP ZOZ, niż utrzymanie takiej placówki tylko 
przez Gminę. Zaapelował o  kontynuację rozmów w  przedstawicielami Powiatu i SP 
ZOZ w celu utworzenia  hospicjum. 
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Tomasz Wantuła, powołując się na informację Andrzeja Mazura, dyrektora SP ZOZ 
stwierdził że Gmina nie może finansować bieżącej działalności oddziału tylko w 
formie dotacji może przekazać środki na inwestycje. Dodał również, że opinie 
prawników urzędu są odmienne i wynika z nich, że w oparciu o ustawę o działalności 
zdrowotnej można współfinansować bieżące działania SP ZOZ lub wspólnie 
utworzonego oddziału. W związku z tym najlepiej będzie zasięgnąć informacji w tej 
kwestii w  NFZ, a może uda się zaprosić przedstawiciela NFZ na planowane najbliższe 
spotkanie. 
 
Tadeusz Urbańczyk, ustosunkowując się do wypowiedzi radnego Adama 
Sadłowskiego zarzucił mu mówienie nieprawdy na konferencji prasowej Prawa i 
Sprawiedliwości  o powstałym konflikcie interesu w związku z podjęciem pracy w 
szkole w Rogach. Zwrócił uwagę, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i 
Kultury Fizycznej radny Adam Sadłowski nie wyjaśnił ani jednego punktu ze swoich 
zarzutów i kłamstw. W związku z tym przypomniał mu swoją obietnicę, że jeżeli 
radny Adam Sadowski będzie tę sprawę poruszał na sesji, to zastanowi się czy sprawy 
nie skierować do sądu o naruszenie dóbr osobistych. Póki co, składa wniosek o 
odwołanie radnego Adama Sadłowskiego w funkcji wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Kędzierzyn-Koźle. W dalszej części odczytał uzasadnienie wniosku. 
„Pan Radny Adam Sadłowski publicznie wielokrotnie rozpowszechniał nieprawdziwe 
informacje. 
Przykłady wypowiedzi: 

1) Niemiecka szkoła w Rogach lub szkołę przekazano Niemcom – taka wypowiedz jest 
skandaliczna, ponieważ w Polsce nie ma niemieckich szkół. 

2) Szkołę prowadzi Mniejszość Niemiecka – to jest kłamstwo, ponieważ wprowadza 
opinię publiczną w błąd, szkołę prowadzi Stowarzyszenie Oświatowe Koźle Rogi a nie 
wszyscy członkowie stowarzyszenia należą do mniejszości niemieckiej. 

3) Tadeusz Urbańczyk został oddelegowany jako mediator w ramach tej szkoły 
niemieckiej – pytam Pana Radnego Sadłowskiego przez kogo? 

 
Otóż nie zostałem przez nikogo oddelegowany a jedynie poproszony przez 
Stowarzyszenie. 

 
4) Tadeusz Urbańczyk głosował za przekazaniem tej szkoły Niemcom i zakombinował 

sobie posadę dyrektora -  nigdy żadnej szkoły nie przekazywaliśmy Niemcom – po 
prostu nie było takiego głosowania, a głosując za likwidacją tej szkoły 1,5 roku temu 
nawet mi się nie śniło, że będę jej dyrektorem, stowarzyszenie poprosiło mnie w 
połowie sierpnia 2013 r. 

 
Niedopuszczalnym jest publiczne wypowiadanie kłamstw i nieprawdziwych informacji, 
szczególnie przez w-c przewodniczącego Rady Miasta, ponieważ prowadzą one do 
nieporozumień, oszczerstw a także do antagonizmów i nienawiści co negatywnie wpływa na 
budowanie porozumienia, tolerancji i dialogu.” 
 
Prowadzący obrady Wojciech Jagiełło zaapelował aby tę dyskusję przenieść w inne 
miejsce oraz przypomniał o formalnych wymogach dot. złożenia wniosku o odwołanie 
wiceprzewodniczącego Rady Miasta, tj. wniosek musi podpisać ¼ składu Rady. 
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Adam Sadłowski zwrócił się do radnego Tadeusza Urbańczyka aby go nie straszył 
sądem, gdyż  również on może zgłosić do prokuratury próby nacisku  na 
funkcjonariusza publicznego. Być może radny Tadeusz Urbańczyk chce wpłynąć,  
„zamknąć usta” aby nie mówił o takich sprawach, bądź aby inaczej głosował. Uważa, 
że zadaniem radnego jest pytać, a każdy radny musi się liczyć, że będzie podlegał 
ocenie.  
 
Tadeusz Urbańczyk zgodził się, że radny ma prawo pytać jednak nie może 
wypowiadać publicznie kłamstw. 
 
Andrzej Kopeć poprosił o informację w jaki sposób szef Gabinetu Prezydenta Miasta 
p. Halina Damas-Łazowska korzystała z pełnomocnictwa prezydenta w obszarach 
oświaty i wychowania oraz  kultury i sportu. 
 
Halina Damas-Łazowska wyjaśniła, że pełnomocnictwo to obowiązywało wówczas, 
gdy oświata podlegała bezpośrednio prezydentowi miasta. Na tym etapie była 
budowana strategia rozwoju oświaty i zgodnie z tymi pełnomocnictwami sprawowany 
był nadzór nad oświatą.  
 
Andrzej Kopeć zauważył, że nie jest to odpowiedź na pytanie, gdyż pytanie brzmi w 
jaki sposób pani Halina Damas-Łazowska ten nadzór wykonywała.  
 
Halina Damas-Łazowska wyjaśniła, że w ramach udzielonego pełnomocnictwa. 
Jednocześnie dodała, że radny będzie miał szerszą wiedzę wówczas gdy otrzyma 
kserokopie pełnomocnictwa. 
 
Andrzej Kopeć podzielił się wątpliwościami czy jest sens zadawania kolejnego 
pytania, gdyż ma wrażenie, że otrzymuje wymijającą odpowiedź. W dalszej części 
nawiązał do odpowiedzi prezydenta miasta na jego zapytanie, kto reprezentuje Gminę 
w radzie nadzorczej Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego. Zauważył, 
że wskazany przez prezydenta przedstawiciel Gminy Piotr Maciejewski jest 
jednocześnie prezesem Zarządu Spółki JPM, a spółka JPM Holding jest 
współwłaścicielem KKPP i posiada 1,2% udziałów. Czy oprócz pana Maciejewskiego 
w tej radzie nadzorczej funkcjonuje jeszcze osoba wskazana przez udziałowca JPM. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował, że rada nadzorcza spółki składa się 
z trzech osób i jest to spółka powołana do rozwoju miasta. Jest to na zasadzie 
partnerskiej współpracy. Po ustaleniach trzech współwłaścicieli spółki jest ustalony 
skład rady nadzorczej. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że jest w szoku. Zwrócił się o informację czy Zakłady 
Azotowe mają swojego przedstawiciela w radzie nadzorczej tej spółki. 
 
Tomasz Wantuła powtórzył, że skład rady nadzorczej jest wspólnie „wydyskutowany” 
przez trzech współwłaścicieli. Przypomniał, że spółka jest powołana dla 
podejmowania działań w celu pozyskania miejsc pracy. Współudziałowcami są dwa 
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duże zakłady pracy i tylko przy pełnej kooperacji, zaangażowaniu i zasadach 
partnerskich  działania Parku mogą przynieść efekt w postaci utworzenia miejsc pracy. 
 
Andrzej Kopeć ponownie zauważył, że nie uzyska odpowiedzi. Jednocześnie dodał, że 
z tego co wie JPM delegował jeszcze jedną osobę do spółki. Stąd dwie osoby ze spółki 
JPM, która posiada 1,2% udziałów w spółce, kontrolują działalność zarządu tej spółki. 
Zwrócił uwagę, że prezydent bierze na siebie dużą odpowiedzialność oraz wyraził 
nadzieję, że spółka ta będzie funkcjonowała w sposób właściwy, a działania zarządu 
nie będą budziły żadnych wątpliwości. Jeśli miałoby być inaczej, to kontrola 
zarządcza w postaci ustanowienia rady nadzorczej  w tej spółce w taki sposób w jaki 
zostało to zrobione, byłaby ogromnym błędem i wiadome byłoby gdzie szukać 
winnego w takim przypadku. 
 
Tomasz Wantuła zwrócił się z pytaniem czy radny sugeruje nieprawidłowe 
funkcjonowanie zarządu spółki. 
 
Andrzej Kopeć zaprzeczył oraz wyjaśnił, że mówi kto będzie ponosił główną 
odpowiedzialność  w momencie kiedy zarząd ten funkcjonowałby nieprawidłowo. 
Jednocześnie wyraził nadzieję, że do żadnych nieprawidłowości nie dojdzie w sytuacji 
gdy gmina pozbawiła się kontroli poprzez swojego przedstawiciela w radzie 
nadzorczej i oddała de facto kontrolę mniejszościowym udziałowcom. 
 
Grzegorz Chudomięt w wypowiedzi zauważył, że prowadzenie hospicjum leży 
w gestii samorządu powiatowego, który powinien być liderem w tym przedsięwzięciu. 
Podkreślił, że jest za utworzeniem hospicjum jednak  gmina powinna upewnić się czy 
powiat i SP ZOZ chcą utworzyć tę jednostkę oraz ustalić rolę Gminy w procesie 
realizacji ww. przedsięwzięcia. W dalszej wypowiedzi podał przykłady zadań 
własnych Powiatu, które wykonuje Gmina w ramach przekazanej dotacji (np. 
organizacja sportu dla dzieci i  młodzieży,  prowadzenie biblioteki publicznej). 
 
Rafał Olejnik zwrócił uwagę na rolę Powiatu i Starosty, jako organu założycielskiego 
hospicjum oraz potrzebę ustalenia planów jakie ma Powiat w kwestii utworzenia 
hospicjum. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, zaproponował termin kolejnego spotkania w 
sprawie hospicjum na dzień 1 października br. (wtorek godz. 14.00). Jednocześnie 
zadeklarował zaproszenie  na to spotkanie starosty, członków Zarządu Powiatu, 
radnych  Rady Powiatu, przedstawiciela NFZ i dyrektora SP ZOZ.  
 
Stanisław Gładysz poruszył problem zatkanej studzienki odpływowej  przy przystanku 
autobusowym w okolicy dworca PKP. 
 
Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami poinformował o 
technicznych trudnościach, które uniemożliwiają podłączenie tej studzienki do 
kanalizacji. Problem ten może zostać usunięty w przyszłości, przy pracach związanych 
z modernizacja tego odcinka. 
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Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady 
Wojciech Jagiełło ogłosił 10 minut przerwy. Przerwa trwała od 17.50 do 18.05. 
 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum,  przewodniczący Rady Miasta Wojciech 
Jagiełło poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek prezydenta miasta o 
wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie odwołania z 
dniem 25 września 2013 r. p. Joanny Hariasz z zajmowanego stanowiska 
skarbnika miasta  Kędzierzyn-Koźle. 
Następnie poddał wniosek prezydenta miasta pod głosowanie: 
„za” oddano 10 głosów, 
„przeciw” 9 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 11. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że wniosek nie został 
przyjęty, gdyż nie uzyskał poparcia bezwzględnej większości głosów ustawowego 
składu Rady. 
W związku z powyższym wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w 
sprawie powołania skarbnika miasta nie został poddany pod głosowanie. 
 
Następie poinformował, że wniosek złożony przez radnego Tadeusza Urbańczyka nie 
jest wnioskiem do porządku obrad lecz wnioskiem o odwołanie radnego Adama 
Sadłowskiego z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta  W związku z 
powyższym punkt ten zostanie ujęty w porządku obrad następnej sesji. 
 
Tadeusz Urbańczyk zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem czy jego wniosek  o  
odwołanie wiceprzewodniczącego Rady Miasta, może na dzisiejszej sesji zostać 
poddany pod głosowanie. 
 
Radca prawny wyjaśnił, że warunkiem jest wprowadzenie do porządku obrad punktu 
„Odwołanie wiceprzewodniczącego Rady Miasta”. 
 
Tadeusz Urbańczyk złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu o 
treści „Odwołanie wiceprzewodniczącego Rady Miasta”. 
 
Prowadzący obrady poddał wniosek radnego Tadeusza Urbańczyka pod głosowanie: 
„za” oddano 10 głosów, 
„przeciw” 10 
„wstrzymujących się” 1 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 12. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że wniosek nie został 
przyjęty, gdyż nie uzyskał poparcia bezwzględnej większości głosów ustawowego 
składu Rady. 
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Ad. 8. 
Realizacja Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za I półrocze 
2013 roku. 
 
Wojciech Jagiełło, prowadzący obrady poinformował, że temat ten był przedmiotem 
prac Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. Komisja ta jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała realizację ww. strategii. 
 
Następnie głos zabrała Agata Morkis, z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, która omówiła cele zawarte w Strategii oraz  realizację  zaplanowanych 
zadań.  
 
Grzegorz Peczkis zwrócił uwagę na dane wskazujące na ubożenie społeczeństwa, 
czego potwierdzeniem są dane liczbowe dot.  osób bezdomnych, wypłaconych 
zasiłków dla ubogich. Zwrócił również uwagę na kwoty przeznaczone na pieczę 
zastępczą oraz  na zasiłki stałe. Podzielił się obawą, że część bezdomnych to pokłosie 
eksmisji na bruk. 
 
Agata Morkis potwierdziła, że problem bezdomności nasila się. Dodała również, że 
temat ten będzie szerzej przedstawiony na październikowej sesji. Przedstawiona 
zostanie również informacja na temat podjętych działań w zakresie pomocy 
bezdomnym. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o zinterpretowanie zdania „Grupę docelową stanowiły 
osoby zamieszkałe w Gminie Kędzierzyn-Koźle, w wieku aktywności zawodowej, 
korzystające ze świadczeń pomocy społecznej, które pozostają bez pracy, w wieku 15-
30 lat w odsetku odpowiadającym procentowi liczby osób niepełnosprawnych w 
stosunku do ogółu klientów pomocy społecznej.” (str. 1. informacji o realizacji Gminnej 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych ). 
 
Agata Morkis wyjaśniła, że jest to nazewnictwo funkcjonujące w wytycznych 
Wojewódzkiego Urzędu Pracy w projekcie na rok 2013 oraz uzasadniła taki zapis. 
 
W dalszej wypowiedzi radny Grzegorz Chudomięt podzielił się uwagami dot.   
rezultatów twardych i miękkich, wymienionych w informacji. Poprosił o informację w 
jaki sposób sprawdzane są efekty przeprowadzonych szkoleń i ile bezrobotnych 
otrzymało po szkoleniu zatrudnienie. 
 
Agata Morkis przedstawiła cele i zadania programu aktywizacji bezrobotnych. 
 
Elżbieta Czeczot zauważyła, że część bezrobotnych mimo odbytych szkoleń i zdanych 
egzaminów nie znajduje zatrudnienia, gdyż przejście szkolenia i zdanie egzaminu nie 
daje gwarancji znalezienia miejsca na rynku pracy. 
 
Łukasz Szostak nie zgodził się ze stwierdzeniem radnego Grzegorza Peczkisa że 
wzrost bezdomności spowodowany jest eksmisją na bruk. Jednocześnie zauważył, że 
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MZBK zaczął konsekwentnie dążyć do zmniejszenia zadłużenia poprzez 
egzekwowanie od najemców należności z tytułu najmu lokali z zasobu 
mieszkaniowego. 
Telesfor Jankowski zwrócił się z prośbą aby w materiałach na październikową sesję  
MOPS przygotował  informację o obowiązujących kryteriach  przy ustalaniu 
uprawnień do korzystania ze  świadczeń MOPS. 
 
Agata Morkis poinformowała o kryteriach uprawniających do korzystania  ze 
świadczeń finansowych przyznawanych przez MOPS. 
 
Stanisław Gładysz podał przykłady pomocy świadczonej przez  CARITAS.  
Nawiązując do tabeli nr 5. w której została przedstawiona informacja o pomocy 
finansowej udzielonej w I półroczu 2013 r. zwrócił uwagę na dane dot. kwot   
zaplanowanych i wykonanych. 
 
Ewa Odulińska wskazała na błąd na str. 17 – w materiale jest szczepienie przeciwko 
wirusowi HIV a powinno być HPV. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 9. 
Informacja o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2013 roku. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło przedstawił stanowiska komisji 
problemowych do Informacji o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2013 r. : 
- Komisja Prawno-Administracyjna przyjęła analizę z wykonania budżetu miasta za I 
półrocze 2013 r.  
- Komisja Finansowo-Gospodarcza przyjęła Informację  
- Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny pozytywnie zaopiniowała półroczną 
informację 
- Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła Informację oraz wyraziła 
niepokój z powodu zbyt niskich środków na realizację zakupu książek w bibliotece 
miejskiej. Z pisemnej informacji dyrektor MBP wynika, że planowane środki 
gwarantują zakup 5 woluminów na 100 mieszkańców przy obowiązującej normie 18 
woluminów. 
- Komisja Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego przyjęła Informację o 
realizacji budżetu miasta za I półrocze 2013 roku. 
 
Po upewnieniu się że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący obrad stwierdził że 
Rada Miasta przyjęła Informację o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2013 roku. 
 
Ad. 10. 
1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych w Kędzierzynie-Koźlu 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że Komisja 
Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała 
projekt ww. uchwały. 
 
Projekt uchwały uzasadniła Agata Morkis, z-ca dyrektora MOPS. 
(pisemne uzasadnienie dołączone do projektu uchwały) 
 
Ewa Odulińska, z-ca przewodniczącego Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 
Rodziny poinformowała, że komisja nie wprowadziła ww. projektu uchwały do 
porządku obrad z powodu zbyt późnego dostarczenia go członkom komisji. 
 
Upewniwszy się, że  nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
 (wydruk z głosowania nr 13. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/501/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w mieszkaniach chronionych w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia liczby punktów 

sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu na terenie miasta 
Kędzierzyn-Koźle. 

 
Ewa Odulińska,  z-ca przewodniczącego Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i 
Rodziny poinformowała, że komisja nie wprowadziła ww. projektu uchwały do 
porządku obrad z powodu zbyt późnego dostarczenia go członkom komisji. 
 
Stanisław Gładysz  podzielił się uwagą, że proponuje się wzrost liczby punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych  a dane statystyczne wskazują na spadek liczby 
mieszkańców. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że temat projektowanej uchwały był burzliwie 
dyskutowany podczas głosowania wniosku o wprowadzenie projektu uchwały do 
porządku obrad Komisji Zdrowia Spraw, Socjalnych i Rodziny. Dyskusję wywołała 
kwestia ewentualnej utraty koncesji na sprzedaż napojów alkoholowych przez jeden ze 
sklepów wielkopowierzchniowych, gdyby Rada nie podjęła projektowanej uchwały. 
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Następnie głos zabrał Maciej Barć, kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej, 
który realizując prośbę radnego Grzegorza Peczkisa poinformował o podmiotach, 
którym w tym roku kończą się zezwolenia i będą musiały zwrócić się o wydanie 
nowych. 
 
Grzegorz Peczkis poparł uwagę radnego Stanisława Gładysza, że liczba punktów 
rośnie a liczba mieszkańców maleje. W dalszej wypowiedzi nawiązał do propozycji 
zwiększenia liczby punktów o 35, czyli podniesienia ze 115 do 150 punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5% alkoholu. Jego zdaniem i części 
radnych z którymi się konsultował  - proponowana liczba jest zbyt duża, jak na miasto 
Kędzierzyn-Koźle. Jednak mając wiedzę, że liczba koncesji jest na wyczerpaniu a 
kilkanaście podmiotów oczekuje na nowe zezwolenia oraz biorąc pod uwagę sytuację 
tych podmiotów w przypadku niewydania przez Urząd koncesji -  radni skłonni są 
zaakceptować zwiększenie liczby punktów o 20, tj. ustalić liczbę 135. 
W związku z tym wnioskuje aby  §1.1. brzmiał „Ustala się na terenie miasta 
Kędzierzyn-Koźle liczbę punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% 
alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży na 
135”. Jednocześnie zwrócił się z prośbą aby w przyszłości urzędnicy odpowiednio 
wcześniej podjęli stosowne działania dla sytuacji gdy liczba koncesji jest na 
wyczerpaniu i zajdzie potrzeba wprowadzenia odpowiednich zmian do uchwały 
Zadeklarował, że Rada chętnie podejmie ten temat.  
 
Hubert Majnusz powołując się na dane przedstawione przez Kierownika Wydziału 
Działalności Gospodarczej na posiedzeniu Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i 
Rodziny poinformował, że na chwilę obecną brakuje dwóch punktów do zaspokojenia 
potrzeb w zakresie wniosków o koncesję, gdyż wszystkie pozostałe koncesje, które 
wygasają będzie można ponownie przyznać. Zdaniem radnego, jeżeli jest potrzeba 
zwiększenia liczby punktów, to proponuje aby zwiększyć o 2. Skrytykował krótki 
termin przedłożenia członkom komisji wniosku o podjęcie przez Radę Miasta 
uchwały, z którym w imieniu sieci  marketów Kaufland  zwróciła się kancelaria 
prawna. Przypomniał, że wniosek wpłynął w dniu posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw 
Socjalnych i Rodziny, ok. 2 godziny przed posiedzeniem. Uzasadniając swój brak 
zgody na zwiększenie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych podzielił się 
obawą, że ewentualna zgoda na zwiększenie liczby punktów ułatwi dostęp do 
alkoholu. Podał przykład swojego osiedla. 
 
Grzegorz Chudomięt poinformował, że ma odmienne zdanie na ten temat i wyraził je  
już w podobnej sytuacji, tj. przy ustalaniu limitu licencji na taksówki. Uważa, że jeżeli 
Rada musi określać ilość licencji na taksówki, to powinna ona być tak ustalona aby 
rynek zdecydował ile powinno być taksówkarzy oraz aby nie ograniczać dostępu do 
zawodu taksówkarza. W dalszej wypowiedzi wskazał na brak związku między 
zwiększeniem liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych a wzrostem spożycia 
alkoholu i negatywnych zjawisk związanych ze spożyciem alkoholu. 
 
Zbigniew Barszcz poinformował, że jest tego samego zdania co radny Grzegorz 
Chudomięt oraz poprosił o informację na temat procedury przyjętej przy wydawaniu  
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zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych dla podmiotów, którym wydane 
koncesje utraciły ważność.  
Informację przedstawił Maciej Barć, Kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej.  
 
Stanisław Gładysz zauważył, że istnieje związek między zwiększeniem liczby 
punktów sprzedaży napojów alkoholowych a jego spożyciem  
 
Ryszard Pacułt zgodził się, że w wielu wypadkach dostępność alkoholu powoduje 
nasilenie jego spożycia. Poparł uwagę, że wzrost liczby punktów o 35 jest stanowczo 
za duży a przyjęcie propozycji zwiększenia liczby punktów o 10 rozwiąże problem 
koncesji. Podzielił się uwagą, że w przypadku, gdy danemu podmiotowi wygasa 
koncesja a wystąpi on z wnioskiem o nową, to jeżeli nie była skarg na działalność tego 
podmiotu wówczas  wniosek powinien być rozpatrzony pozytywne. 
 
Halina Fogel przypomniała o ustawowym ograniczeniu obowiązującym kilkanaście lat 
temu dot. sprzedaży alkoholu od godz. 13.00.  Jednocześnie  podała w wątpliwość czy 
takie ograniczenie spowodowało zmniejszenie spożycia alkoholu. 
 
Grzegorz Chudomięt podzielił się refleksją dot. skuteczności Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz wskazał na potrzebę jego 
ewoluowania. 
 
Radca Prawny Maciej Pająk zwrócił uwagę na zależność między liczbą punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych a wpływami do budżetu gminy z opłat za 
korzystanie z zezwoleń tzw. korkowe. Są to wpływy adresowane i przeznaczone na 
realizacje gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych. Zwrócił uwagę, że  uchwała do której proponuje się wprowadzić 
zmiany pochodzi sprzed 12 lat. Wówczas sieć handlowa w Kędzierzynie-Koźlu była 
dużo mniejsza, nie było ani jednego sklepu sieciowego i wielkopowierzchniowego. 
Przez te 12 lat zmieniły się warunki cywilizacyjne i oczekiwania mieszkańców. Na 
zakończenie zaapelował jako mieszkaniec miasta, aby radni przemyśleli te 
okoliczności. 
 
Po twierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji prowadzący obrady odczytał i 
poddał pod głosowanie wniosek radnego Grzegorza Peczkisa aby  §1.1. brzmiał 
„Ustala się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle liczbę punktów sprzedaży napojów 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży na 135”. 
„za” oddano  10 głosów, 
„przeciw” 6 
„wstrzymujących się” 1 
(wydruk z głosowania nr 14. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło projektu uchwały wraz z przyjętym wnioskiem: 
„za” oddano  13 głosów, 
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„przeciw” 4 
„wstrzymujących się” 2 
(wydruk z głosowania nr 15. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/502/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Miasta Kędzierzyn-Koźle 

programu „Gmina Kędzierzyn-Koźle dla Seniora”. 
 
Andrzej Kopeć, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem aby podwyższyć 
wiek osób do których skierowany jest program „Gmina Kędzierzyn-Koźle dla 
Seniora” – z 60 do 65 lat. 
 
Łukasz Szostak upewnił się, czy projekt uchwały opiniowała Komisja Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny.  
 
Przewodniczący tej komisji Rafał Olejnik wyjaśnił, że członkowie komisji 
przeprowadzili dyskusję, jednak nie wypracowali opinii z powodu późnego 
przedłożenia członkom komisji odpowiednich materiałów. 
 
Łukasz Szostak z uznaniem wypowiedział się o inicjatywie wprowadzenia na terenie 
miasta  programu „Gmina Kędzierzyn-Koźle dla seniora”, jednak chciały złożyć 
wniosek aby nie głosować  na dzisiejszej sesji projektowanej uchwały. Uzasadniając 
wniosek wskazał na potrzebę zasięgnięcia opinii Komisji  Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny oraz konieczność opracowania załącznika nr 4 do projektu uchwały, który 
będzie zawierał katalog – ofertę ulg i zwolnień dla osób do których jest skierowany 
program. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem czy ktoś przeprowadził analizę finansową 
pod kątem  wpływu tej uchwały na budżet miasta. 
 
Ewa Krahl, z-ca skarbnika miasta poinformowała, że na posiedzeniu komisji problem 
kosztów wprowadzenia karty seniora był poruszony.  Dodała również, że określenie 
kosztów nie jest łatwe, gdyż aby pozyskać informacje na temat kosztów 
funkcjonowania karty to należałoby przeprowadzić badanie marketingowe. Wyraziła 
nadzieję, że po wprowadzeniu karty „na żywioł” okaże się jakie jest zainteresowanie 
ofertą ulg i jakie koszty są z tym związane. 
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Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że z jednej strony radni oczekują, że np. MZK 
ograniczy koszty funkcjonowania a z drugiej proponują wprowadzenie ulg za 
korzystanie z komunikacji miejskiej. Sytuacja ta nie wpłynie na zmniejszenie deficytu 
tego zakładu. Jego zdaniem uchwała ta jest iluzoryczna. 
 
Prowadzący obrady Wojciech Jagiełło zaproponował aby, nim rozwinie się dalsza 
dyskusja,  radni zajęli stanowisko do wniosku Łukasza Szostaka. Jeżeli wniosek 
zostanie  przyjęty, to dyskusja na temat projektu uchwały będzie wznowiona na 
posiedzeniu komisji. 
 
Łukasz Szostak przypomniał treść wniosku o nieprocedowanie w dniu dzisiejszym 
projektu uchwały i przesunięcie na sesję październikową. Uzasadniając wniosek 
wskazał na potrzebę poznania opinii Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 
oraz skatalogowania w formie załącznika proponowanych w karcie ulg i zwolnień dla 
osób do których jest skierowany program. 
 
Ryszard Pacułt podzielił się wątpliwościami czy Komisja ZSSiR wniesie coś nowego 
w tej kwestii. Nawiązując do propozycji skatalogowania firm, które zaoferują swoje 
ulgi i usługi zauważył, że  wachlarz firm może zmieniać się w czasie. Zdaniem 
radnego decyzję należy podjąć na dzisiejszej sesji i ewentualnie zastanowić się nad 
wnioskiem Komisji Prawno-Administracyjnej  w sprawie podwyższenia wieku osób 
do których skierowany jest program „Gmina Kędzierzyn-Koźle dla Seniora” – z 60 do 
65 lat. 
 
Łukasz Szostak wskazał na rolę komisji problemowych i ich opinii do projektowanych 
uchwał. Jednocześnie wyjaśnił, że jego wniosek o skatalogowanie usług nie dotyczy 
podmiotów prywatnych lecz  dotyczy skatalogowania zniżek oferowanych przez 
Urząd Miasta i jednostki podległe  prezydentowi miasta. Wówczas radni będą mieli 
wiedzę o jakiej skali zniżek jest mowa  i jakie będą konsekwencje dla budżetu miasta. 
 
Hubert Majnusz zwracając się do radnego Łukasza Szostaka wyraził ubolewanie, że 
podobnego wniosku radny nie złożył przy podejmowaniu uchwały dot. liczby punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych, gdyż projekt tej uchwały również nie był 
opiniowany przez komisję.  
 
Grzegorz Peczkis uzasadniając skatalogowanie zniżek zwrócił uwagę, że w 
uzasadnieniu do projektu uchwały pojawiły się zniżki które już funkcjonują. Zwrócił 
również uwagę na zapis „Ponadto Wydział Zarządzania Drogami przygotowuje 
zmianę uchwały w strefie płatnego parkowania, według  której osoby powyżej 60 roku 
życia mieszkające w  Kędzierzynie-Koźlu i posiadające kartę „Gmina Kędzierzyn-
Koźle dla Seniora” nie będą płacić za postój w strefie płatnego parkowania na terenie 
Kędzierzyna-Koźla.” – zdaniem radnego tak sformułowany zapis pozwoli na 
parkowanie metodą „na wnuczka”, gdyż jest nieprecyzyjny i ogólny. 
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Przewodniczący obrad Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Łukasza Szostaka o nieprocedowanie w dniu dzisiejszym projektu uchwały i 
przesunięcie na sesję październikową.  
„za” wnioskiem oddano 12 głosów, 
„przeciw” 6 
„wstrzymujących się” 1 głos 
(wydruk z głosowania nr 16. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło stwierdził, że przyjęcie wniosku 
oznacza, że projekt uchwały, łącznie z propozycją katalogu usług zostanie skierowany 
na posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny w celu wypracowania 
opinii, a następnie na sesję październikową.  W trakcie dyskusji na komisji zostaną 
wprowadzone poprawki eliminujące nieprecyzyjne zapisy.  
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i 

wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej. 
 
Informację o pozytywnej opinii wypracowanej przez Komisię Urbanistyki 
Architektury i Środowiska naturalnego przedstawił Wiesław Fąfara, przewodniczący 
komisji. 
 
Telesfor Jankowski poparł projekt uchwały oraz wskazał na błąd w uzasadnieniu do 
projektu uchwały określający okres programowania – powinno być 2014-2022, 
natomiast jest 2014-2012. 
 
Zbigniew Barszcz  podzielił się uwagą, że projekt uchwały powinien być opiniowany 
przez Komisję Finansowo-Gospodarczą. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło stwierdził, że nie widzi takiej 
potrzeby, gdyż uchwała  nie wywołuje skutków finansowych. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o informację na temat programu gospodarki 
niskoemisyjnej i przewidywanych działań zmierzających  do zmniejszenia emisji 
gazów cieplnych. 
 
Zbigniew Barszcz  zwrócił się z pytaniem o możliwości uzyskania środków Funduszu 
Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 
 
Telesfor Jankowski interesował się możliwością uruchomienia małej elektrowni 
wodnej w ramach ww. programu. 
 
Grzegorz Peczkis podał przykład  absurdalnych posunięć, które mają zmniejszyć efekt 
cieplarniany. 
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Na pytania radnych odpowiedzi udzieliła Gabriela Helbin-Golasz, kierownik 
Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 17. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/503/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrożenia  

Planu gospodarki niskoemisyjnej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za pochowanie zwłok na terenie cmentarzy komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu 
oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń znajdujących się na ich terenie, 

 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Andrzej Kopeć poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się o uzasadnienie wyższych kosztów rezerwacji miejsca 
pod grób w stosunku do miejsca przeznaczonego do konkretnego pochówku. 
 
Piotr Pabisz, dyrektor Miejskiego Zakładu Cmentarnego uzasadniając wyższe koszty 
rezerwacji  miejsca wskazał na koszty związane z utrzymaniem takiego miejsca. 
 
Kolejne pytanie radnego Grzegorza Chudomięta  dotyczyło okresu 99 lat objętego 
opłatą miejsca pod grób murowany rodzinny (głębinowy). W innych przypadkach 
wykazanych w  załączniku do uchwały okres ten wynosi 20 lat. 
 
Piotr Pabisz wyjaśnił, że jest to okresy wynikający z ustawy. 
 
Grzegorz Peczkis upewnił się, że projekt uchwały nie wprowadza zmian typu  
wprowadzenie nowej kwoty lub podwyższenie obowiązujących do tej pory kwot. 
 
Dyrektor Miejskiego Zakładu Cmentarnego potwierdził oraz wyjaśnił, że zmiany 
polegają na doprecyzowaniu przedmiotu opłaty, gdyż kwestię tę podnosiła Regionalna 
Izba Obrachunkowa w Opolu. 
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Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 18. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/504/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pochowanie zwłok na 

terenie cmentarzy komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu oraz za korzystanie z obiektów  
i urządzeń znajdujących się na ich terenie. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

dziennych stawek opłaty targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, 
zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów 
i wysokości ich wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
 
Wojciech Jagiełło, prowadzący obrady poinformował, że temat był przedstawiony na 
posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej, która zaakceptowała zmiany 
zaproponowane do uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma  zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 19. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 

Uchwała Nr XLII/505/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagrodzenia za inkaso na terenie 
Gminy K ędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie intencji udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. w 

wysokości 50 tys. zł powiatowi kędzierzyńsko-kozielskiemu z przeznaczeniem na 
finansowanie remontu drogi powiatowej nr 2053 O – Al. Lisa w Kędzierzynie-
Koźlu 

  
Grzegorz Peczkis poinformował, że Powiat przeznaczył dla Gminy Kędzierzyn-Koźle 
w analogicznym temacie dotację w wys. 10 tys. zł. W związku z powyższym 
proponuje i zgłasza wniosek aby również Gmina przeznaczyła kwotę 10 tys. zł. 
 
Rafał Olejnik upewnił się jakie skutki będą wiązały się ze zmiana kwoty. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, wskazał na korzystne aspekty wynikające ze 
współpracy obu samorządów oraz poinformował, że wyrażenie intencji udzielenia 
pomocy finansowej umożliwi powiatowi kędzierzyńsko-kozielskiemu uzyskanie 
większej liczby punktów przy ocenie wniosku o dofinansowania zadania.  Dodał 
również, że wysokość dotowanej kwoty nie wpływa na liczbę punktów przy ocenie 
wniosków. 
 
Grzegorz Chudomięt zaproponował wprowadzenie autopoprawki zbieżnej z 
wnioskiem radnego Grzegorza Peczkisa. 
 
Tomasz Wantuła poinformował, że wprowadza autopoprawkę dot. wysokości kwoty, 
tj. kwotę  50 tys. zł. zmienia na 10 tys. zł. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma  zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 20. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/506/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
 

w sprawie intencji udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. w wysokości 10 tys. zł 
powiatowi kędzierzyńsko-kozielskiemu z przeznaczeniem na finansowanie remontu 

drogi powiatowej nr 2053 O – Al. Lisa w Kędzierzynie-Koźlu. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu przyjętego porządku obrad, prowadzący 
ogłosił przerwę. (przerwa trwała od 20.15 do 20.30.) 
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W tym czasie odbyło się posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej, która została zwołana 
w celu zaopiniowania projektu uchwały uchylającej  uchwałę w sprawie wysokości stawek 
opłaty od posiadania psów, terminów płatności i sposobu jej poboru. 
 
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnego punktu. 
 
 
8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty 
od posiadania psów, terminów płatności i sposobu jej poboru. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Łukasz Szostak 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Prezydent Miasta poinformował, że jest za złożonym projektem uchwały. 
Jednocześnie dodał aby pamiętać o aspekcie finansowym wynikającym z podjęcia 
uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma  zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 21. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/507/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
uchylająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów, terminów 

płatności i sposobu jej poboru. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta na rok 2013, 
 
Ewa Krahl, z-ca skarbnika miasta, omówiła autopoprawkę przedłożoną radnym w dniu  
sesji, tj. 25.09.  
 
Przewodniczący obrad Wojciech Jagiełło poinformował, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza w dniu 23.09. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Andrzej Kopeć poprosił o bliższą informację na temat wprowadzonego zadania 
inwestycyjnego pn. „Dobudowa zewnętrznej klatki schodowej do budynku przychodni 
lekarskiej w Kędzierzynie-Koźlu przy Placu Gwardii Ludowej 1” na kwotę 45.000,00 
zł., jakie gmina ma plany związane z tym budynkiem oraz czy najemcy lokali  w tym 
budynku mają ustalone niższe stawki czynszowe. 
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Tomasz Wantuła, prezydent miasta, wyjaśnił, że plany gminy od dwóch lat są 
niezmienne, tj. na wniosek obu podmiotów znajdujących się w tym obiekcie, gmina 
zamierza dokonać sprzedaży budynku. Aby to uczynić trzeba stwierdzić 
samodzielność tych dwóch lokali, stąd potrzeba dobudowania zewnętrznej klatki 
schodowej. Odpowiadając na pytanie dot. stawek czynszowych wyjaśnił że są one 
naliczane zgodnie z obowiązującymi stawkami na działalność leczniczą. W pewnym 
zakresie stawka została podwyższona gdyż była inna klasyfikacja.  
 
Grzegorz Chudomięt  poprosił o informację jaki będzie podział kwoty 600.000.00zł 
przeznaczonej na realizację zadań związanych z prowadzeniem publicznego transportu 
zbiorowego. Na czym będzie polegała  realizacja umowy wykonawczej wieloletniej, 
której podpisanie jest planowane we wrześniu br. Jaka część środków zostanie 
wykorzystana do poprawy standardów pierwszej grupy przystanków. 
 
Maciej Barć, kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej, wyjaśnił że na poprawę 
standardów przystanków planuje się przeznaczyć w tym roku 25 tys. zł. a 575 tys. zł 
na umowę wieloletnią (dziesięcioletnią) z operatorem na świadczenie usług 
publicznego transportu zbiorowego. Obowiązująca umowa kończy się z dniem 
30.09.br.  
 
Grzegorz Chudomięt upewnił się, że środki te były przedstawione w planie 
transportowym.  
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta,  poinformował że zawarcie tej umowy na okres 10 
lat umożliwi spółce planowanie gospodarki finansowej i bycie partnerem dla banków i 
instytucji, które mogłyby udzielić leasingu. Pozwoli to na bezpieczne i stabilne 
zarządzanie spółką.  
 
W dalszej dyskusji głos zabrali: 
Rafał Olejnik, Tomasz Wantuła, Paweł Rams, Hubert Majnusz, Stanisław Węgrzyn, 
dyrektor MZBK, Ewa Odulińska, Grzegorz Chudomięt, Grzegorz Peczkis – tematem 
była kwestia możliwości sprzedaży budynku przy Placu Gwardii Ludowej i 
ewentualne wykorzystanie środków. W dyskusji przypomniano okoliczności 
przekazania budynku przez Powiat na rzecz Gminy. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą do prezydenta miasta, aby sporządzić bilans 
nakładów poniesionych przez Gminę na remont i utrzymanie ww. obiektu. 
 
Wojciech Jagiełło zwrócił się z pytaniem w sprawie kwoty 17.189,40 zł. zaplanowanej  
na podróże służbowe krajowe i zagraniczne. 
 
Tomasz Wantuła wyjaśnił, że jest to szacunkowa kwota na pokrycie kosztów  
wyjazdów związanych z działalnością  Gminy (szkolenia, konferencje, sympozja).  
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Po stwierdzeniu, że nie ma  więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał 
projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 22. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/508/13  
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 25 września 2013r.     

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej. 
 
Na prośbę prezydenta miasta  głos zabrała Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału 
Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych, która uzasadniła wprowadzenie do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej kwoty na zadanie pn. „Renowacja i przebudowa 
zabytkowego Podzamcza na Międzynarodowe Centrum Kultury w Kędzierzynie-
Koźlu”. 

Z informacji wynika, że umieszczenie zadania w WPF jest obligatoryjnym 
wymogiem przy ubieganiu się o dofinansowanie w ramach konkursu ogłoszonego 
przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego do Programu „Konserwacja i 
rewitalizacja dziedzictwa kulturowego” w ramach Mechanizmu Finansowego 
Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2009-2014 i Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego 2009-2014. Całkowita wartość zadania: wynosi ponad 38 mln. zł. z tego 
kosztów kwalifikowanych jest ponad 11 mln. 700 tys. zł. Kosztami kwalifikowanymi 
są wydatki związane z pomieszczeniami przeznaczonymi  na działalność kulturalną 
oraz wyposażenie tych pomieszczeń. Termin złożenia aplikacji – do 30 września br.  
Zadanie planowane jest na lata  2014 – 2015 i I kwartał 2016, gdyż jest to koniec 
okresu programowania dla tego programu. Jednocześnie uspokoiła, że dzisiejsza 
decyzja radnych o wprowadzeniu zadania nie rodzi ze sobą żadnych skutków 
finansowych dla Gminy Kędzierzyn-Koźle do momentu przyznania dofinansowania. 
Wówczas będzie ten moment gdy radni będą musieli zdecydować czy stać  miasto na 
przyjęcie tego dofinansowania i realizację tej inwestycji. 

 
Tomasz Wantuła, zwrócił się z prośbą do radnych o wyrażenie zgody na zapisanie w 
WPF tej inwestycji oraz potwierdził że dzisiejsze głosowanie nie jest zobowiązujące. 
Jest to tylko wykorzystanie ewentualnych możliwości  na wypadek  niepowodzenia, 
czy komplikacji  w postępowaniu w formule PPP. Jednocześnie podkreślił, że 
postępowanie to przebiega nadzwyczaj dobrze, odbywa się IV tura negocjacji a w 
grupie negocjacyjnej jest ze strony Gminy jest pan dr Ryszard Pacułt. 
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Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem czy Urząd próbuje pozyskać środki 
również z innych programów. 
 
Beata Pierzchlewicz  potwierdziła oraz poinformowała o dotychczasowych działaniach 
w celu pozyskania  dofinansowania na ww. zadanie. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma  więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 23. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała  Nr XLII/509/13  
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 25 września 2013r.               

           
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad.11. 
Stanowisko Rady do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga na 
działania Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-
Koźlu. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że po rozpatrzeniu  przez Komisję Rewizyjną skargi i  
przyjęciu wniosku, który został przedstawiony Radzie w formie przedłożonego  
projektu uchwały - pojawiły się jego zdaniem - uzasadnione wątpliwości co do trybu 
dostępności materiałów przedłożonych  komisji, ich komplementarności a szczególnie 
co do pewnych wątpliwości wprowadzenie w błąd osoby bezpośrednio 
zainteresowanej. Poinformował, że jest mu wiadome że komisja rewizyjna nie ma  
obowiązku wzywania osób zainteresowanych rozpatrywanymi skargami, jednak 
złożenie tych dwóch spraw, czyli : 
1. osoba, która wyrażała chęć wzięcia udziału w posiedzeniu komisji, została 

powiadomiona i tak odczytała pismo, że posiedzenie jest w innym terminie, 
2. do dokumentów przedłożonych członkom komisji nie został przedłożony  do biura 

podawczego zapis w formie cyfrowej  na płycie CD. Z dokumentów wynikało, że 
komisja otrzymała ten zapis, natomiast faktycznie członkowie dotarli do niego juz 
po podjęciu wniosku  w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 
W związku z tym zwrócił się do radcy prawnego czy taka sytuacja kwalifikuje się do 
ewentualnego powtórnego przyjrzenia się tej sprawie. 
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Andrzej Kopeć podzielił się uwagą, że  zasadność skargi jest odrębną sprawą i nie 
waha się jakie stanowisko zająć do tej skargi Natomiast procedowanie tej skargi nie 
zostało do końca przeprowadzone. Pojawiły się dwie wątpliwości dot. terminu 
dostarczenia osobie zainteresowanej  zawiadomienia o posiedzeniu komisji a druga 
wątpliwość dotyczy pisma wysłanego do twórcy tej skargi, informującego o tym, że 
ostateczne stanowisko do skargi zostanie przedstawione 10 października. Z tego pisma 
pan ten błędnie wywnioskował, że posiedzenie komisji w jego sprawie zostało 
przesunięta na 10 października. Dodał, że czytając to pismo również odniósł wrażenie, 
że pismo jest zagmatwane i powoduje niezrozumienie treści.  W związku z 
powyższym najwłaściwszym posunięciem byłoby ponowne rozpatrzenie skargi przez 
Komisję Rewizyjną  z udziałem osoby, która złożyła tę skargę aby  nie miała ona 
odczucia, że w jakiś sposób została wymanewrowana.  
 
Wojciech Jagiełło poinformował, że pismo wysłane do skarżącego jest przykładem 
szablonu, który związany jest z art. 36 Kpa informującym o przedłużeniu terminu 
rozparzenia skargi. Zgodził się, że dla osoby które nie ma do czynienia z pismami 
urzędowymi treść pisma może rodzić nieporozumienia. 
 
Maciej Pająk, radca prawy, poinformował, że nie widzi przeszkód aby członek komisji 
rewizyjnej, który ma pewne  wątpliwości co do jakości procedowania,  złożył wniosek 
o skierowanie ponownie do komisji rewizyjnej projektu uchwały w sprawie 
rekomendowanego stanowiska komisji dot. rozpatrzonej skargi, w celu powtórzenia 
procedury badania skargi  w sposób satysfakcjonujący skarżącego. 
 
Andrzej Kopeć złożył wniosek o zdjęcie tej skargi z porządku obrad i skierowanie do 
Komisji Rewizyjnej, w celu ponownego przepracowania. 
 
Rafał Olejnik zwracając się do członków Komisji Rewizyjnej wyraził żal, że dopiero 
na sesji dowiaduje się o nowych okolicznościach  dotyczących rozpatrywanej skargi. 
Podkreślił, że jako członek tej komisji  również powinien być informowany o 
wszystkich aspektach, które mogą mieć wpływ na rozstrzygnięcie skargi i stanowisko 
komisji. Podzielił się wątpliwościami, czy ponowne rozpatrzenie skargi wpłynie na 
zmianę wnioskowanego stanowiska. 
 
Grzegorz Peczkis wyjaśnił, że wczoraj w późnych godzinach wieczornych poznał  
nowe aspekty dot. skargi, stąd brak czasu na podzielenie się wiedzą na ten temat ze 
wszystkimi  członkami komisji. Zauważył, że problem jest skomplikowany i trudno 
znaleźć jednoznaczne rozwiązanie. Ponowne zbadanie skargi  na miejscu  może 
wzbogacić wiedzę członków komisji. 
 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek radnego Andrzeja Kopcia o 
zdjęcie skargi z porządku obrad i skierowanie do Komisji Rewizyjnej w celu 
ponownego rozpatrzenia: 
 „za” oddano 7 głosów, 
„przeciw” 10, 
„wstrzymujących się” 3. 
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(wydruk z głosowania nr 24. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
Wniosek został odrzucony. 
 
Grzegorz Peczkis, z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej przedstawił 
wnioskowane stanowisko do rozpatrywanej skargi: Komisja Rewizyjna wnioskuje o 
uznanie skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych 
w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie wykonywania uprawnień współwłaściciela 
nieruchomości w zakresie ustalenia lub zmiany sposobu zagospodarowania 
nieruchomości wspólnej przy al. Jana Pawła II 39 w Kędzierzynie-Koźlu za 
bezzasadną. 
 
Grzegorz Chudomięt upewnił się, że temat ten był już przedmiotem prac komisji. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma  więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 25. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLII/510/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 września 2013 roku 

 
w sprawie skargi zgłoszonej w dniu 22 sierpnia 2013 r. (uzupełnionej dnia 26 sierpnia 2013 
r.) na działalność Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-
Koźlu w przedmiocie wykonywania uprawnień współwłaściciela nieruchomości w zakresie 
ustalenia lub zmiany sposobu zagospodarowania nieruchomości wspólnej przy al. Jana 
Pawła II 39 w Kędzierzynie-Koźlu. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 12. 
Zmiany w składach osobowych komisji problemowych. 
 
Łukasz Szostak poinformował, że 18 września  zwrócił się do przewodniczącego Rady 
Miasta o przyjęcie rezygnacji z prac w składzie Komisji Strategii i Rozwoju. Dzisiaj  
zwraca się z prośbą o rozpatrzenie ww. wniosku na  sesji październikowej. 
 
Ad.13. 
Wolne wnioski.  
 
Łukasz Szostak zwrócił się z prośbą do prezydenta miasta aby na sesji 
październikowej przedłożył Radzie projekt uchwały o przystąpieniu miasta 
Kędzierzyn-Koźle do programu „Powrót do zatrudnienia”. 
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Paweł Rams zadeklarował na sesji październikowej projekt uchwały zostanie  
przedstawiony. 
 
Rafał Olejnik złożył wniosek o wprowadzenie do budżetu miasta na rok 2014 zadania 
„budowa ciągu pieszego z Żabieńca od ul. Mikusza przez las do kładki dla pieszych 
przy obwodnicy”. 
 
 

Ad.14. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło zamknął  XLII sesję Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło   

 
Sesja zakończyła się o godz.  21.35 
Protokółowała  H. Olkowska 
 


